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ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ 

ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ ΠΡΑΚΤΙΚΟΥ  

ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ   50/2019 

 

ΑΠΟΦΑΣΗ   499/2019 

 
 
Στην Καλαμάτα σήμερα, την 30η  Δεκεμβρίου 2019, ημέρα Δευτέρα και ώρα 13:10  
στο Δημοτικό Κατάστημα της οδού Αθηνών 99, συνέρχεται στην 50η/2019 συνεδρίαση η 
Οικονομική Επιτροπή του Δήμου Καλαμάτας, μετά την υπ’ αριθμ. πρωτ. 58677/24-12-2019 

πρόσκληση  του κ. Προέδρου, που επιδόθηκε σύμφωνα με το νόμο.  
 
Παραβρίσκονται στη συνεδρίαση αυτή ο κ. Φάβας Γεώργιος, Αντιδήμαρχος Καλαμάτας, 
Πρόεδρος  της  Οικονομικής   Επιτροπής  και από τα τακτικά μέλη του Σώματος οι κ.κ. 1) 
Ζαφειρόπουλος Ιωάννης, 2) Μαρινάκης Σαράντος, 3) Μπάκας Ιωάννης και 4) Τζαμουράνης 
Βασίλειος. 
 
Δεν παραβρίσκονται αν και κλήθηκαν νόμιμα τα τακτικά μέλη κ.κ. 1) Αλειφέρη Καραθανάση 
Ελένη, 2) Κοσμόπουλος Βασίλειος, 3) Μπασακίδης Νικόλαος και 4) Πολίτης Δημήτριος. 
 
Στη συνεδρίαση παραβρίσκονται επίσης τα αναπληρωματικά μέλη της Οικονομικής Επιτροπής 
κ.κ.  Δρούγας Παντελής και Μαστραγγελόπουλος Δημήτριος, οι οποίοι συμμετέχουν στη 
συνεδρίαση αυτή αναπληρώνοντας τα τακτικά μέλη κ.κ. Μπασακίδη Νικόλαο και Πολίτη 
Δημήτριο αντίστοιχα.  
 

Στη συνεδρίαση κλήθηκε επίσης ο Πρόεδρος του Συμβουλίου της Κοινότητας Καλαμάτας κ. 
Λύρας Παναγιώτης, επειδή στην ημερήσια διάταξη υπάρχει θέμα που αφορά στην εν λόγω 
Κοινότητα, ο οποίος δεν παραβρίσκεται στη συνεδρίαση.  

 
Επίσης στη συνεδρίαση παραβρίσκονται οι επικεφαλής των δημοτικών παρατάξεων 
«ΚΑΛΑΜΑΤΑ ΞΕΚΙΝΑΜΕ» κα Οικονομάκου Μαρία και ¨ΚΑΛΑΜΑΤΑ – ΠΟΛΗ ΕΝΩΜΕΝΗ¨ κ. 
Κουκούτσης Δημήτριος.  
 
 
Αφού επιτυγχάνεται έτσι νόμιμη απαρτία, ο κ. Πρόεδρος κηρύσσει την έναρξη της 
συνεδρίασης.   
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Στη συνέχεια εισάγεται από τον κ. Πρόεδρο  για συζήτηση το εκτός ημερήσιας διάταξης θέμα 

που το Σώμα, ομόφωνα,  αποδέχθηκε να συζητηθεί μαζί με τα τακτικά θέματα, λόγω του 

κατεπείγοντος χαρακτήρα του, με τίτλο : 

Έγκριση προϋπολογισμού, οικονομικού έτους 2020, του Κεφαλαίου Αυτοτελούς Διαχείρισης – 
Κληροδοτήματος «ΒΑΣΙΛΕΙΟΥ & ΕΥΔΟΚΙΑΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΑΡΟΥ». 

Το από 19-12-2019 σχετικό έγγραφο του Τμήματος Προσόδων, Περιουσίας & Κοιμητηρίων 
της Διεύθυνσης Οικονομικών του Δήμου, το οποίο ήταν στο φάκελο του θέματος προς 
ενημέρωση, έχει αναλυτικά ως εξής: 
 
 

ΘΕΜΑ: Έγκριση προϋπολογισμού οικονομικού έτους 2020 του Κεφαλαίου Αυτοτελούς 

Διαχείρισης κληροδοτήματος Δήμου Καλαμάτας «ΒΑΣΙΛΕΙΟΥ & ΕΥΔΟΚΙΑΣ 

ΠΑΝΑΓΙΩΤΑΡΟΥ» 

  

Σχετ.: Την υπ’ αριθμ. 25/2019 απόφαση του Συμβουλίου της Κοινότητας Μικρής Μαντίνειας 

 

Σας διαβιβάζουμε εισηγητική έκθεση και σχέδιο Προϋπολογισμού οικονομικού έτους 2020 

για το κληροδότημα «ΒΑΣΙΛΕΙΟΥ & ΕΥΔΟΚΙΑΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΑΡΟΥ», προκειμένου να ενταχθεί στα 

θέματα ημερησίας διάταξης για συζήτηση και λήψη σχετικής απόφασης έγκρισής του. 

 

Η ΕΙΣΗΓΗΤΗΣ  

 

ΑΝΑΣΤΑΣΙΑ ΓΚΟΥΛΟΥΣΗ  

Η ΤΜΗΜΑΤΑΡΧΗΣ 

 

ΣΟΦΙΑ ΜΠΟΥΡΙΚΑ 

ΠΕ1 ΔΙΟΙΚΗΤΙΚΟΥ 

Η ΔΙΕΥΘΥΝΤΡΙΑ 

 

ΓΕΩΡΓΙΑ ΗΛΙΟΠΟΥΛΟΥ 

ΠΕ1 ΔΙΟΙΚΗΤΙΚΟΥ - 

ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΟΥ 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ  

ΤΗΣ ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗΣ ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ 

ΩΣ ΔΙΟΙΚΟΥΣΑΣ – ΔΙΑΧΕΙΡΙΣΤΙΚΗΣ 

ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ ΚΛΗΡΟΔΟΤΗΜΑΤΩΝ 

ΦΑΒΑΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ 

ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΟΣ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 

 
 
Επίσης στο φάκελο του θέματος βρίσκεται η υπ’ αριθμ. 25/2019 απόφαση του Συμβουλίου 
της Κοινότητας Μικρής Μαντίνειας  με την οποία εκφράζει τη σύμφωνη γνώμη του επί του 
προϋπολογισμού οικον. έτους 2020 του κληροδοτήματος. 
 
 
Επί του θέματος διεξάγεται διαλογική συζήτηση ως εξής:   

 
Θα ερχόταν μαζί με τα άλλα Κληροδοτήματα, όπως είχαν έρθει την 
προηγούμενη εβδομάδα, το κράτησα λίγο εγώ παραπάνω, γιατί ήθελα να 

διευκρινίσω κάτι με τη Διεύθυνση Οικονομικών, γιατί είδα κάτι το οποίο αφορούσε 
μισθώματα μελλοντικά τα οποία έπρεπε να γίνουν, μου δόθηκε η εξήγηση ότι έπρεπε να 
συνταχθεί έτσι ο προϋπολογισμός γιατί είναι έτσι η ΚΥΑ η οποία τον προβλέπει και στην 
πρώτη μεγάλη αναμόρφωση που θα κάνουμε μέσα στο 2020, τότε θα βάλουμε και τα 
προβλεπόμενα μισθώματα.  
Και αναφέρομαι περισσότερο γιατί ήδη ξεκινάμε να τρέχουμε τις διαδικασίες και για ένα σπίτι 
το οποίο υπάρχει στο Βύρωνα, στην οδό Βουτζά, όπου εκεί πέρα ξεκινάμε τις διαδικασίες 
μίσθωσής του. Άρα θεωρούμε ότι μάλλον μέσα στο 2020 θα έχουν προχωρήσει οι διαδικασίες 
και θα μισθωθεί το συγκεκριμένο ακίνητο.  
Δεν ξέρω, τον έχετε δει τον προϋπολογισμό, αρκεί να πω ότι έχει σύνολο εσόδων 25.997,95 
και σύνολο εξόδων φυσικά το ίδιο.  
Θέλετε να ρωτήσετε κάτι;  
 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  



Συνεδρίαση :  50/2019 Δευτέρα  30 / 12 / 2019 ΑΠΟΦΑΣΗ   499/2019 

Πρακτικά Οικονομικής Επιτροπής   3

ΦΩΝΗ:  …. (δεν ακούγεται – εκτός μικροφώνου) 
 
Τα 25.000; Θα σας εξηγήσω. Υπάρχει μία οφειλή η οποία έρχεται από μία 
εταιρεία που είχε νοικιάσει τον παλιό φούρνο αν θυμάστε, δίπλα από του 

Λιακέα. Επειδή αυτό ξέρετε ήταν Ίδρυμα. Τώρα που έγινε Κληροδότημα, μεταφέρθηκαν ως 
απογραφή και οι απαιτήσεις βέβαια και οι οφειλές του Ιδρύματος. Έτσι τα έχουμε καταγράψει 
στον προϋπολογισμό για να μπορέσουμε να κινήσουμε τις όποιες διαδικασίες, αν μπορούμε 
να κινήσουμε τώρα και σαν Κληροδότημα.  
Είναι απαιτήσεις, ναι, ναι. Είναι απαιτήσεις και συγκεκριμένα, κ. Τζαμουράνη, θα σας 
ενημερώσω, 23.716,01 για τις οποίες στο σκέλος των εξόδων έχει γίνει και η αντίστοιχη 
πρόβλεψη μη είσπραξης, γιατί δεν ξέρουμε αν θα μπορέσουμε να τα εισπράξουμε.  

 
Εγώ είπα, αυτός που είχε το φούρνο έχει πεθάνει, οπότε… 
  

Γι’ αυτό έχει γίνει…, έπρεπε όμως επειδή έρχεται ως απογραφή από το Ίδρυμα, 
να το εγγράψουμε εμείς στον προϋπολογισμό και από κει και πέρα βέβαια εμείς 

θα δούμε αν μπορούμε να κάνουμε κάτι ή να στραφούμε κατά συγγενών αν υπάρχουν και αν 
έχουν αποποιηθεί, τότε θα πάμε σε διαγραφή. Θα το διαγράψουμε και από το σκέλος των 
εσόδων και από το σκέλος των εξόδων με απόφαση. Ακριβώς.  

 
Το Κληροδότημα έχει και ένα διαμέρισμα.  
 

Βέβαια, βέβαια, το οποίο το έχω επισκεφθεί, είναι στον 4ο όροφο, Βουτζά 25-27 
στο Βύρωνα, υπάρχουν και σχετικές φωτογραφίες, εκεί πέρα, λοιπόν, υπάρχει 

μια απαίτηση, δεν είναι όλο το ποσό, συγνώμη, τώρα που το θυμάμαι, δεν είναι και τα 23 
χιλιάρικα του παλιού, είναι και 6-7 χιλιάρικα αυτουνού που είχε νοικιάσει το διαμέρισμα και 
έμεναν τα παιδιά του ως φοιτητές εκεί.  
Είχαμε κάνει μία μικρή ρύθμιση, έδινε 50 ευρώ το μήνα και δεν την τηρούσε σαν Ίδρυμα. 
Τώρα θα δούμε, γι’ αυτό, τέλος πάντων, το εγγράφουμε στον προϋπολογισμό και ότι είναι να 
αξιώσουμε θα το αξιώσουμε.  
Είναι ξενοίκιαστο αλλά επειδή, κ. Τζαμουράνη, έχει υποστεί κάποιες φθορές και θέλει περίπου 
δυόμισι-τρία χιλιάρικα για να επισκευαστεί, μέσα στη διαδικασία που θα κάνουμε της 
μίσθωσης θα μπει αυτό το οποίο μπορούμε να κάνουμε και μας δίνεται η δυνατότητα, η 
διαδικασία του συμψηφισμού των δαπανών με τον πλειοδότη που θα προκύψει απ’ τη 
διαδικασία αυτή, δεν σας κρύβω ότι προφορικά έχω κάνει και κάποιες συζητήσεις να 
προσπαθήσουμε να βρούμε κάποιον να το μισθώσουμε. Νομίζω είναι 80, νομίζω 80, κάπου 
εκεί είναι.  

 
Το ζήτημα είναι αν συμφέρει να το νοικιάζεις…  
 

Με τους φόρους που υπάρχουν. Ναι, ναι. Εδώ όμως δεν θυμάμαι η βούληση 
του διαθέτη αν μιλάει για εκποίηση. Μιλάει για εκμετάλλευση. Εντάξει; Πάντως 

είναι πολύ ωραίο σπίτι για να ξέρετε, όντως αν φτιαχτεί το σπίτι αυτό είναι πάρα πολύ ωραίο.  
 
ΦΩΝΕΣ: …. (δεν ακούγονται – εκτός μικροφώνου) 

 
Είναι η βούληση του διαθέτη.  
Λοιπόν, προχωράμε. Ως προς την ουσία ψηφοφορία; Ομόφωνα;  

Κύριε Ζαφειρόπουλε;  
 
ΖΑΦΕΙΡΟΠΟΥΛΟΣ: Ναι, ναι.  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ομόφωνα.  
 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΟΙΚΟΝΟΜΑΚΟΥ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  
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Η Οικονομική Επιτροπή, ως Διοικούσα και  Διαχειριστική  Επιτροπή των  Κληροδοτημάτων 
του Δήμου Καλαμάτας, στα οποία δεν έχουν οριστεί από τον διαθέτη του Διοικητικά και 
Διαχειριστικά Συμβούλια, σύμφωνα με την υπ΄ αριθμ. 295/2019 απόφασή της, με την 
ολοκλήρωση της διαλογικής συζήτησης, αφού λαμβάνει υπόψη της τα προαναφερόμενα, 
καθώς  επίσης και τις διατάξεις των άρθρων 72 και 75 του Ν. 3852/2010,  
 

Α Π Ο Φ Α Σ Ι Ζ Ε Ι     Ο Μ Ο Φ Ω Ν Α 
 
Εγκρίνει τον προϋπολογισμό εσόδων και εξόδων, οικον. έτους 2020, του 
Κεφαλαίου Αυτοτελούς Διαχείρισης – Κληροδοτήματος «ΒΑΣΙΛΕΙΟΥ & ΕΥΔΟΚΙΑΣ 
ΠΑΝΑΓΙΩΤΑΡΟΥ», ο οποίος σε γενική ανακεφαλαίωση παρουσιάζει την εξής 
εικόνα: 
 

ΕΣΟΔΑ 25.997,95  € 

ΕΞΟΔΑ 24.708,05  € 

ΑΠΟΘΕΜΑΤΙΚΟ 1.289,90  € 

 
 
Έτσι συντάσσεται αυτό το απόσπασμα πρακτικού το οποίο  υπογράφεται όπως ακολουθεί : 
 

Η ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ ΤΟΥ ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ ΜΕΛΗ 

Γεώργιος Φάβας  1. Δρούγας Παντελής 

  2. Ζαφειρόπουλος Ιωάννης 

  3. Μαρινάκης Σαράντος  

  4. Μαστραγγελόπουλος Δημήτριος 

  5. Μπάκας Ιωάννης 

  6. Τζαμουράνης Βασίλειος 

 

Ακριβές Απόσπασμα 

Καλαμάτα 10 Ιανουαρίου 2020 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ 
ΤΗΣ ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗΣ ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ 

 
ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΠΑΝΑΓ. ΦΑΒΑΣ 

(ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΟΣ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ) 
 

 


